

DEYE 高压电池扩容、绝缘故障声明

DEYE Statement on High Voltage Battery Expansion and Insulation Fault

1. 扩容前后的电池生产日期越近越好，尽量保持在1年以内。如果时间相差太长会导致电池容量偏差大，不能完全发挥电池的能量

1. The production date of original batteries and newly added batteries should be as close as possible, better within one year. If the time differences of production are too long, the battery capacity deviation will be large, and the energy of batteries cannot be fully utilized.

2. 扩容前请把原来使用的电池都充满电到100%（需要一直保持SOC100%），然后把需要增加的电池也充电到SOC100%。然后组装一起，达到扩容的目的。（原来电池可以使用逆变器充电；新增加的电池需要用补电机进行单独充电。）

2. Before expansion, please fully charge the original batteries to 100% (need to keep SOC 100%), and then charge the batteries that need to be added to SOC 100%. Next, assemble them together to achieve the purpose of expansion. (The original batteries can be charged using an inverter; but the newly added batteries need to be charged separately with a battery charger.)

3. 扩容前请咨询相关技术人员，如果因个人误操作导致的一切后

果，将由个人承担，DEYE 不给予质保！

3. Please consult relevant technical personnel before expansion.

All consequences caused by personal misoperation will be borne by the individual, and not covered by the DEYE warranty.

4. 4.DEYE 锂电池禁止使用铅酸模式工作，如果因使用铅酸模式出现的任何后果自行承担，DEYE 一律不给予质保！

4.The DEYE lithium battery is prohibited from working in Lead-acid Mode. Any failure caused by using the Lead-acid Mode is not covered by the DEYE warranty.

5. 高压系统初次组装时必须接地线，否则不给予任何质保。

5.The high-voltage battery system must be grounded when first assembled, otherwise no warranty will be given.

6.系统如果报绝缘故障（ISO），请立即关闭系统，第一时间反馈到厂商相关人员，在得到厂商技术人员确认前禁止继续使用系统，否则后果自负！

6. If the system reports insulation fault (ISO), please shut down the system immediately and give feedback to relevant personnel of the manufacturer at the first time. You are prohibited from using the system before confirmed by the technical personnel, otherwise all consequences will be borne by the individual.

宁波德业储能科技有限公司
NINGBO DEYE ESS TECHNOLOGY CO.,LTD